

Po Leung Kuk Lo Kit Sing (1983) College

保良局羅傑承(一九八三)中學

Cheung Hong Estate, Tsing Yi, N.T., Hong Kong

香港新界青衣長康邨

Tel: 2497 7110 Fax: 2431 1156

Dear Parents, 各位家長: P23105

New Arrangement of Life Wide Learning Day cum Stage Cultural Day 「全方位學習日暨展藝文化日」活動更新

We have just received a notice that the performance group scheduled to come to our school for a performance on the morning of 5 Mar is unable to do so due to technical issues. Therefore, the activity has to be canceled. Students should engage in self-study at home during that time. To accommodate the changes, the F1 house cheering practice will be postponed to 9:45 am to 12:00 pm. All F1 students should attend the practice session on time.

The afternoon activities will proceed as originally planned. F1 and F2 students are required to return to school at 1:15 pm, while F3, F4 and F5 students should return to school at 1:30 pm. All students should put on the activity uniform and attend the activity punctually. For more details, please refer to the previous notice P23100.

學校剛接獲通知,由於演出團體因技術問題未能如期到校進行演出。因此,原定於三月五日早上進行之活動需要取消,請同學在家中進行自修。為了配合最新安排,中一四社啦啦隊之練習將會順延至當日上午 9:45 至中午 12:00 進行,請同學準時出席活動。

而當日下午之活動,將按照原定計劃進行。中一及中二同學請於下午 1:15 返回學校,中三、中四及中五同學請於下午 1:30 返回學校。請同學穿著整齊活動服,並準時出席活動。 有關活動詳情,請參閱早前發出之通告 P23100。

Po Leung Kuk Lo Kit Sing (1983) College

保良局羅傑承(一九八三)中學

Law Wing Chung, Principal 羅穎思校長

4th March, 2024 二零二四年三月四日